
PROTOKOL Nr IX12015 

Obrad IX Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 18 maja 2015r 


Sesja odbyla sier w sali konferencyjnej Urzerdu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczerly sier 0 godz. 14°°, a zakonczyly sier 0 godz. 1630. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady I I ista 
obecnosci w zalqczeniu do protokolu/ . 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad IX Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porzqdku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci mierdzy sesjami. 
4. 	 Podjercie uchwaly w odrzucenia stanowiska Zwiqzku Nauczycielstwa 

Polskiego. 
5. 	 Podjercie uchwaly w sprawie odrzucenia stanowiska Forum Zwiqzk6w 

Zawodowych. 
6. Podjercie uchwaly w sprawie likwidacji Szkoly Podstawowej im. Wladyslawa 

Stanislawa Reymonta w Cisiu-Zagrudziu. 
7. Podjercie uchwaly w sprawie likwidacji Szkoly Podstawowej w Koszewnicy. 
8. 	 Podjercie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kotun na lata 2015-2026. 
9. 	 Podjercie uchwaly w sprawie przyznania dotacji celowej dla Ochotniczej 

Strazy Pozamej w Kotuniu. 
10.Podjercie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
II.Podjercie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w woder i zbiorowego odprowadzania sciek6w na terenie Gminy Kotun. 
) 2.Podjercie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego czersci wsi Kotun. 
) 3 .Podjercie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego czersci wsi Nowa Dqbr6wka - czersc 
dzialek ill ew. 10 ill. 

14. Dyskusja i sprawy r6zne. 
15. Przyjercie protokolu z poprzedniej sesji. 
16. Zamkniycie Obrad IX Sesji Rady Gminy. 



Ad pkt. 1 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak otworzyia IX Sesjy Rady Gminy Kotun. 

Stwierdziia quorum. Przywitaia wszystkich przybyiych na dzisiejszq sesjy: 

radnego Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia, W6jta Grzegorza G6rala, 

Sekretarza Gminy Siawomira Smolaka, Skarbnika Gminy Barbary lonskq, 

Kierownika ZGK w Kotuniu Bogdana Kucia, sohys6w, radnych oraz 

mieszkanc6w przybyiych na dzisiejszq sesjy. 


Ad pkt. 2 

Wniosk6w nie zgioszono. 


Ad pkt. 3 

W6jt poinformowai zebranych, ze w okresie pomiydzy 20 kwietnia do 

18 maja br. zajmowai siy nastypujqcymi sprawami: 


1. 	 Wydai 4 zarzqdzenia, 70 decyzji. 
2. 	 28 kwietnia br. dokonano odbioru ulicy Lesnej w Kotuniu. 

Rozpoczyto remont dr6g gminnych nieutwardzonych poprzez 
uzupdnienie ubytk6w tiuczniem. Latanie dr6g utwardzonych asfaltem 
odbydzie siy w miesiqcach maj-czerwiec br. 

3. 	 Zakonczono przygotowywanie dokumentacji na termomodemizacjy 
Zesporu Oswiatowego w Kotuniu. 

4. 	 Zakonczono prace dotyczqce przystosowania istniejqcego Publicznego 
Przedszkola w Bojmiu do pracy 10-cio godzinnej. 

5. 	 23 kwietnia br. odbyio siy spotkanie przedstawicieli powoiania 
stowarzyszenia sportowego pod naZWq "ISKRA KOTuN". lest to 
stowarzyszenie, kt6re bydzie zrzeszaio wszystkich sportowc6w z terenu 
Gminy Kotun. 

6. 	 W dniu 3 maja br. odbyiy siy uroczystosci upamiytniajqce 224 rocznicy 
uchwalenia Konstytucji. Wyrazy podziykowania i szacunku nalezy 
przekazae nauczycielom i uczniom Zespoiu Oswiatowego w Kotuniu oraz 
pocztom sztandarowym pozostaiych szk6i oraz stowarzyszen i organizacji 
dziaiajqcych na terenie Gminy Kotun. 

7. 	 Ukazai siy juz planowany harmonogram naboru wniosk6w w PRO WM 
na lata 2014-2020. Bydziemy z niego korzystae przy wykonywaniu 
inwestycji. 

8. 	 W Starostwie Powiatowym w Siedlcach odbyio siy spotkanie na temat 
funkcjonowania skiadowiska odpad6w w Kotuniu. Omawiano kwestiy 
organizacji i dalszego funkcjonowania skiadowiska. Dziaian, jakie 
powinny bye na nim podjyte, aby zakonczye jego uzytkowanie. 



9. 	 Odbyl siy konwent W6jt6w. M6wiono na nim 0 mozliwosci l'!cznego 
wyst,!pienia gminy z terenu Powiatu Siedlecki ego z wnioskami 
pomocowymi. Omawiano takZe kwestie bezpieczenstwa 
przeciwpozarowego. 

10.12 maja br. potwierdzono, ze dwa zlozone przez nas wnioski pomocowe 
w ramach malych grant6w zostaly zatwierdzone. S,! to wnioski na 
kamizelki odblaskowe dla uczni6w i wniosek wsi Polaki "Drewniany 
zak'!tek" . 

II. W poprzedni weekend goscilismy na naszym terenie grupy strazak6w 
z gminy Oberkramer z Niemiec. Uczestniczyli oni w dniu strazaka 
w Zeliszewie DuZym. 

12.TakZe w poprzedni,! soboty odbyla siy na terenie Publicznego Gimnazjum 
w Kotuniu gminna parafiada pod tytulem "TrzeZwo-zdrowo-na 
sportowo". Uczniowie walczyli w wielu konkurencjach sportowych oraz 
czysto rekreacyjnych. 

13.W soboty takZe odbyl siy koncert w DPT "Reymont6wka" w Chlewiskach 
w podziykowaniu dla mieszkanc6w blokuj,!cych wjazd na skladowisko 
odpad6w w Kotuniu. 

14.W ostatni,! niedziely odbyly siy rozgrywki pilki noznej 0 puchar radnego 
Rady Gminy Kotun Jacka Woznego. W rozgrywkach udzial wziyly 4 
druzyny pilkarskie. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 

Ad pkt. 4 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr IX.4 7.2015 w sprawie odrzucenia stanowiska Zwi,!zku Nauczycielstwa 

Polskiego. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glos6w lza-12, przeciw-I,wstrzymalo 

siy-2/ w glosowaniu jawnym. 


Ad 	pkt. 5 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr IX.48.20 15 w sprawie 

odrzucenia stanowiska Forum Zwi,!zk6w Zawodowych. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci,! glos6w Iza-II, przeciw-I, wstrzymalo 

siy-3/ w glosowaniu jawnym. 


http:IX.48.20


Ad pkt. 6 
Radny Kazimierz Kowalczyk poprosil 0 niepodejmowanie uchwaly 
w sprawie likwidacji szkoly, bo nie jest to zgodne z przepisami ustawy, 
gdyz nie zostalo 0 fakcie powiadomione Kuratorium Oswiaty. 

- Przedstawicielka Szkoly Podstawowej w Cisiu-Zagrudziu odczytala 
pismo Rady RodzicOw. Pismo nie zostalo przekazane Radzie Gminy. 
Nauczyciel Szkoly Podstawowej w Cisiu-Zagrudziu Izabela Sadokierska 
powiedziala, ze byla w Kuratorium z dokumentami dotyczqcymi 
utworzenia szkoly prowadzonej przez stowarzyszenie i tam pracownicy 
kuratorium powiedzieli jej , ze w tym roku nie muszq tego robic poniewaZ 
szkola w tym roku nie zostanie zamkniyta, poniewaz nie dostarczono do 
nich uchwal w sprawie zamiaru likwidacji szkoly. Jesli jest inaczej, to 
dlaczego wizytatorzy twierdz~ cos innego niz gmina, nie rozumie tego. 
Wojt Grzegorz Goral stwierdzil, ze w aktach urzydu jest stanowisko 
srodowiska tej szkoly w tej sprawie, jest rowniez stanowisko Kuratorium 
Oswiaty. W rozmowie ze mn~ sarna Pani Kierownik Delegatury mowila, 
ze wiedziala 0 zamiarze likwidacji szkol, wiyc nie rozumie zamieszania, 
jakie towarzyszy tej sprawie. 
Przewodnicz~cy Rady Rodzicow szkoly w Koszewnicy Slawomir 
Celiilski zapytal, dlaczego nie rna uchwaly na temat odrzucenia 
stanowiska Kuratorium w sprawie zamkniycia szk61, skoro sq uchwaly 
dotyczqce odrzucenia stanowiska zwi~zk6w zawodowych. 
W6jt wyjasnil, ze w tym przypadku nie jest to wymagane. 
Radna Hanna Pieczara zglosila wniosek formalny 0 odczytanie 
stanowiska Kuratorium Oswiaty. 
Obecny na sesji radca prawny Henryk Lewandowski wyjasnil, ze wnioski 
forrnalne sklada siy w fonnie ustnej do porz~dku posiedzenia. W tej 
chwili jest to wniosek 0 odczytanie opinii. Nie przygotowano projektu 
uchwaly w sprawie odrzucenia opinii Kuratorium dlatego, ze prawo tego 
nie przewiduje. Natomiast prawo 0 zwiqzkach zawodowych m6wi 
o odrzuceniu ich stanowiska, jesli rada gminy nie zgadza siy z zawartymi 
w nim stwierdzeniami. 
Pani Malgorzata Sitarz zapytala, skoro twierdzi Pan W6jt, ze powiadomil 
Kuratorium, to dlaczego nie chce teraz udostypnic jego opinii. 
W6jt wyjasnil, ze jest tryb udostypniania inforrnacji publicznej i trzeba siy 
do niego stosowac. 
Radna Hanna Pieczara ponownie zlozyla wniosek 0 odczytanie tresci 
pisma z Kuratorium Oswiaty. 

I 



Przewodnicz'}ca Rady poddala wniosek pod glosowanie jawne. 

W glosowaniu wniosek zostal przyjyty lza-4, wstrzymalo siy-i ll. 

Wiceprzewodnicz'}cy Rady Artur Skwierczynski odczytal opiniy Kuratorium 

Oswiaty w sprawie likwidacji Szkoly Podstawowej w Cisiu-Zagrudziu. 


- Radna Teresa Brusniak wskazala na dalsze dzialania gminy dotycz'}ce 
powolania w zlikwidowanych szkolach oddzia16w publicznych 
przedszkoli. W kazdej z tych szk61 powstanie takze swietlica wiejska, to 
dzialania korzystne dla calego srodowiska. 

- Pan Slawomir Celinski stwierdzil, ze te same srodowiska nie maj'} 
zamiaru likwidowania szk61, bo wiedz'}, ze one s'} im potrzebne. 
Przedszkola tak naprawdy tez nie wiemy, czy byd'} powolane, bo szkoly 
tez nie mialy bye likwidowane. Popelniono bl'}d i teraz trzeba siy do niego 
przyznae a nie bm'}e dalej. 

- Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski zapytal radnych, czy 
zostali zapoznani z dokumentacj'} Kuratorium i czy przed podjyciem tych 
uchwal byli w tych szkolach. 

- Radna Hanna Pieczara wyjasnila, ze radni nie byli zainteresowani 
rozmowami ze spoleczenstwem obu szk61. 

- Rady Michal Adamczyk stwierdzil, ze w szkolach byli dwa lata wczesniej 
i nie rozmawiano wtedy merytorycznie, tylko potraktowano ich jak 
intruz6w a nawet przez jedn'} z obecnych tu os6b zostali por6wnani do 
Hitlera. 

- Dyrektor szkoly w Cisiu-Zagrudziu Marianna Cudna stwierdzila, ze musi 
siy odniese do sytuacji, kt6ra tu zaistniala. Radni nie byli w jej szkole, nie 
rozmawiali z nauczycielami ani rodzicami. W uzasadnieniu do uchwal juz 
podjytych takze napisana jest nieprawda. Mamy sponsor6w, mamy 
podpisane porozumienia, prowadzimy samodzielnie remonty w naszym 
obiekcie. Nasza szkola jest najtansz'} szkol'} w gminie. Za to chcecie nas 
teraz ukarae, ze siy staramy nie bye dla was obci'}zeniem. 

- Radna Hanna Pieczara stwierdzila, ze na wszystkie dzieci trzeba spojrzee 
r6wno a nie wybi6rczo. W dokumentacji s'} przeklamania. Na stronach 
ministerialnych jest juz zapis 0 kwocie 1.100 zl na kazdego ucznia malej 
szkoly. To s'} dodatkowe srodki finansowe do utrzymania szkoly. 
Do duzych szk61 tego juz nie rna, a wy nadal chcecie likwidowae male 
szkoly. W duzych szkolach utrzymanie ucznia kosztuje znacznie wiycej 
i nadal do nich doplacacie. Takie s'} realia istnienia duzych szk61. 
Gdzie w szkole w Kotuniu jest sala gimnastyczna, m6wicie 0 namiastce 
sali gimnastycznej. U nas jest tez taka sala, moze tylko mniejsza ale jest 



ona nalezycie wykorzystywana na zajycia sportowe a tam dzieci ewicz'l 
na dworze, bo sala jest zajyta przez innego nauczyciela wychowania 
gimnastycznego. Nie prawd'l jest takZe, ze radni zostali porownani do 
Hitlera, nigdy nie padlo takie stwierdzenie. Dzialania niszcz'lce kultury 
i szkolnictwo podejmowane byly kiedys tylko przez wrogow, czy wy tez 
chcecie siy do nich zaliczae. Jesli radni tak obrazili siy na opinie 
spolecznosci szkolnej podczas ich wczeSniejszych wizyt w tych szkolach, 
to powinni sobie zadae pytanie, czy nadal powinni bye radnymi. Radny 
powinien reprezentowae interesy swoich mieszkancow a nie 
przeciwstawiae siy im. W takim przypadku wlasny honor powinien bye 
schowany bardzo glyboko, to S'l zbyt powatne decyzje, aby kierowae siy 
wczesniejszymi urazami. W Gminie Mrozy nie zastanawiano siy, co 
zrobie ze skladowiskiem, tylko zrobiono z nim porz'ldek. U nas jak 
zwykle wszystko musi bye zrobione inaczej i potem pokutuj'l wszyscy. 
W przypadku szkol tez tak bydzie. 

- Wiceprzewodnicz'lcy Rady Artur Skwierczynski stwierdzil, ze w Gminie 
Mrozy najpierw zrobili porz'ldek ze szkolami a potem zajyli siy innymi 
sprawami. Ajesli chodzi 0 szkoly w Cisiu, to stowarzyszenie mialo j'l 
przej'le juz trzy lata wczesniej i co, do tej pory jej nie przejyliscie. 
Obiecanek bylo juz wiele i nic do tej pory siy nie zmienilo. 

- Pani Kielbasa stwierdzila, ze stowarzyszenie chce przej'le szkoly, ale 
zgodnie z prawem. Przedszkole tez przejm'l, jesli oczywiscie powstanie. 

- Wojt wyjasnil, ze w budzecie gminy jest zaplanowana kwota 150.000 zl 
na dostosowanie szkol do wymagan otwarcia przedszkoli. 

- Pani Anna Krupa stwierdzila, ze mowi siy 0 przedszkolu i w Cisiu 
i w Koszewnicy - a sk'ld Pan weimie dzieci do tych przedszkoli? 

- Wojt Grzegorz Goral wyjasnil, ze od 2016 roku prawo przewiduje 
rozl'lczenie szkol podstawowych i oddzialow przedszkolnych w tych 
szkolach. Na bazie oddzialow przedszkolnych powstan'l przedszkola 
a placowki zostan'l pol'lczone w zespoly szkol. Od tego roku gminny 
powinny zapewnie miejsca w przedszkolach dla dzieci 4-letnich a od 
2017r dla dzieci 3-letnich. Zatem dzieci do przedszkoli nie trzeba bydzie 
szukae. Mowicie Panstwo zeby w szkolach w Koszewnicy i Cisiu 
pozostawie uczniow klas I-VI a kazecie mniejsze wywozie, jaka jest tego 
logika. Jesli juz mowimy 0 szkolach, to Bojmie mialo siy juz zawalie, 
a rna siy bardzo dobrze. Wlasnie zakonczono remont w czysci, ktora byla 
najgorsza. Szkola w Kotuniu, jako najwiyksza szkola na terenie gminy tez 
wymaga nakladow finansowych. Chcemy wprowadzie eiektroniczny 
system zarz'ldzania szkolami, ale tego nie mozemy zrobie, bo urz'ldzenia 
w szkolach s'l zbyt przestarzale. To tez wymaga nakladow. 



Wszyscy dbaj~ tylko 0 wlasny interes, a tu trzeba patrzec na interes gminy 
jako calosci. 

- Sohys wsi Niechnabrz Rafal Biernacki stwierdzil, ze jest sohysem juz 
drug~ kadencjy. Zapytal, gdzie s~ dokumenty na to, ze szkofa w Bojmiu 
siy walila i nagle przestala siy walic, przeciez musz~ bye w urzydzie. 
Kto takie dokumenty sporz~dza i kto je podpisuje, przeciez to oszustwo. 
Jestem bardzo ciekaw, ile kosztowalo nas wyremontowanie tej dobrej 
szkoly. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnic~ca Rady Teresa Brusniak odczytala prajekt Uchwaly 
Nr rX.49.20 15 w sprawie likwidacji Szkoly Podstawowej im. Wladyslawa 
Stanislawa Reymonta w Cisiu-Zagrudziu. 
Uchwala zostala podjyta wiykszosci~ glosow Iza-IO, przeciw-4, wstrzymal siy-I I 
w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 
Wojt Gminy Grzegorz Goral poprosil Przewodnicz~c~ Rady 0 wyl~czenie 

z glosowania radnej Hanny Pieczary na podstawie art. 25a ustawy 
o samorz~dzie gminnym. Radna jest pracownikiem Szkoly Podstawowej 
w Koszewnicy, wiyc w tej sprawie wystypuje interes prawny radnej. 

- Radna Hanna Pieczara stwierdzila, ze jest to czysta zlosliwosc w stosunku 
do jej osoby. 

Przewodnicz~ca Rady odczytala tresc art. 25a ustawy 0 samorz~dzie gminnym. 

- Pan Slawomir Celinski stwierdzil, ze skora tak sztywno trzymacie siy 
Panstwo przepisow prawa, to ta uchwala zostanie podjyta z naruszeniem 
prawa, bo wszystkie strony nie zostaly powiadomione 0 zamiarze 
likwidacji szkoly, i nie chodzi tylko 0 kuratorium, ale takZe rodzicow. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnic~ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr rx.50.20 15 w sprawie 

likwidacji Szkoly Podstawowej w Koszewnicy. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci~ glosow Iza-I 0, przeciw-3, wstrzymal siy-I , 

wyl~czony z glosowania-II w glosowaniu jawnym. 


http:rx.50.20
http:rX.49.20


Ad pkt. 8 

W6jt wyjasnil, ze wszystkie zmiany dotycz<:jce Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy zostaly szczeg6lowo opisane w zal<:jczniku Nr 3 do uchwaly. 

lesli S<:j jeszcze jakies pytania, to na nie odpowie. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz<:jca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.SI.20IS w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2015-2026. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-IS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

W6jt wyjasnil, ze zmienia siy forma finansowania zakupu samochodu 

pozamiczego dla OSP w Kotuniu. Przyznajemy dotacjy dla OSP. Sama OSP 

natomiast zloZyla wniosek 0 dalsze finansowanie do Zarz<:jdu Powiatowego 

OSP, Komendanta Gl6wnego OSP oraz do Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony 

Srodowiska i Gospodarki W odnej. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.S2.20 IS w sprawie 

przyznania dotacji na dofinansowanie zakupu samochodu strazackiego dla OSP 

Kotun. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie Iza-IS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 

W6jt wyjasnil, ze zmiany zawarte w budzecie gminy bardzo szczeg6lowo 

opisane s<:j w uzasadnieniu do uchwaly. lesli byd<:j dodatkowe pytania, to 

ustosunkuje siy do nich. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.S3.20IS w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 20 IS rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-14, wstrzymal siy-ll w glosowaniu 

Jawnym. 

Ad pkt II. 

Kierownik Zakladu Gospodarki Komunalnej w Kotuniu Bogdan Kuc wyjasnil, 

ze zlozyl wniosek 0 ustalenie nowych taryf poniewaz zaistnialy do tego 

przeslanki. Chodzi 0 dzialalnosc stacji uzdatniania wody. Trzeba w niej wnieSc 

szereg ulepszen, kt6rych nie obejmowal projekt modemizacyjny a takze 




nalezycie j,! zabezpieczye. Trzeba takZe zabezpieczye studzienki przed 
niepoz,!danymi substancjami. Jesli natomiast chodzi 0 kanalizacjy, to istnieje 
natychmiastowa potrzeba zakupu 3 pomp na oczyszczalni sciek6w plus jedn,! 
dmuchawy do napowietrzania sciek6w. Jedna pompa kosztuje oko1o 12.000 zl 
a dmuchawa, to wydatek rZydu 10.000 zL Zle wykorzystywane s,! przez 
mieszkanc6w przewody kanalizacyjne, w kt6rych niejednokrotnie znajdujemy 
cZysci mop6w czy gruzu, alba wrycz ubran. Kazdorazowe wyjycie nieczystosci 
ze studzienek rewizyjnych, to praca dla 3 pracownik6w zaktadu. We wniosku 
nie wskazano wszystkich koszt6w zwi,!zanych z utrzymaniem wodoci,!gu 
i kanalizacji. Wniosek okreSla tylko te okresy, kt6re przewidziane s,! prawem, 
czyli te z dw6ch miesiycy poprzedzaj,!cych zlozenie wniosku. S,! to wydatki do 
konca lutego a przeciez w marcu by1a powazna awaria na wodoci,!gu we wsi 
Albin6w. Tych koszt6w juz nie rna w weryfikacji wniosku taryfowego. 
Taryfy mog,! bye okreslane tylko na 1 rok a p6iniej przedruzone 0 kolejny rok. 
U nas stawki obowi,!zywaty p6hora roku. W tej chwili nie twierdzy, ze bydy 
wnioskowa1o przedruzenie przedstawionych nowych taryf 0 I rok, ale na pewno 
byd,! one wydtuzone. Odrzucenie przedstawionych taryf wymaga wskazania 
brak6w formalnych lub nieprawid1owosci w przedstawionym wniosku. 
Takich b1yd6w nie wskazano. Wniosek przygotowa1a firma zewnytrzna 
w oparciu 0 dokumentacjy ZGK. 

- W6jt wyjasni1, ze w zlozonym wniosku nie doszuka1 siy b1yd6w dlatego 
przedstawi1 odpowiedni projekt uchwa1y. 

- Radny Tomasz Swinarski zapyta1 Kierownika ZGK, czy orientuje siy 
w cenach takich samych usrug obowi,!zuj,!cych na terenie innych gmin. 

- Kierownik ZGK stwierdzi1, ze nie jest w chwili obecnej przygotowany do 
odpowiedzi na to pytanie. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak odczyta1a projekt Uchwa1y 

Nr X.S4.20 IS w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wody i zbiorowego odprowadzania sciek6w na terenie Gminy Kotun. 

Uchwata zostata podjyta wiykszosci,! glos6w lza-6, przeciw-3,wstrzyma1o siy-6/ 

w gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 12 

W6jt Grzegorz G6ral wyjasnit, ze postanowit przeprowadzie analizy aktualnosci 

planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego Kotunia. Okazato siy, ze 

plan tenjuz w chwili obecnej wymaga aktualizacji . Okazuje siy bowiem, ze 

nasze dziatki zakupione pod rozbudowy szkoty w Kotuniu nadal s,! w planie 




przeznaczone pod zabudowt( mieszkaniowi/. Jest tez bardzo duzo wniosk6w 
mieszkanc6w Kotunia proszi/cych 0 zmiany zapis6w w dotychczasowym planie. 
Plan zostal podzielony na 3 cZt(sci. Wyli/czony z niego zostal obszar 
przeznaczony pod budowt( linii 400kV a bt(di/ opracowane obszar przed linii/ 
i za linii/ 400kY. 

- Soltys wsi Niechnabrz Rafal Biemacki zapytal ile bt(dzie wynosil podatek 
od linii . 

- W6jt wyjasnil, ze jeszcze nie jest znana kwota podatku poniewaz nie 
zlozono deklaracji w tej sprawie. Budowa linii jeszcze sit( nie zakonczyla. 

- Soltys wsi Niechnabrz stwierdzil, ze slyszal, ze bt(dzie to kwota okolo 
700.000 zl rocznie. 

-	 W6jt wyjasnil, ze bt(dzie to kwota 2% od wartosci , czyli okolo 500.000 zl, 
ale ile dokladnie, to dopiero pod amy po zlozeniu deklaracji przez 
wlasciciela linii. 

Wit(cej uwag ani pytan nie zgloszono. 

PrzewodnicZllca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.SS.20 IS w sprawie 

przysti/pienia do sporzi/dzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego cZt(sci wsi Kotun. 

Uchwala zostala podjt(ta wit(kszoscii/ glos6w lza-14, wstrzymal sit(-11 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 13 

W6jt wyjasnil, ze pojawil sit( inwestor, kt6ry chce prowadzic dzialalnosc 

w budynkach wybudowanych na tym terenie. Chcial wyli/czyc grunty spod 

produkcji rolnej, ale okazalo sit(, ze jest tam grunt klasy IIIa i nie jest to mozliwe 

w przypadku wlasciciela gruntu. Taki/ mozliwosc stwarza dopiero sporzi/dzony 

plan zagospodarowania przestrzennego. Tw6rci/ takiego planu jest natomiast 

gmina, sti/d tez projekt uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

PrzewodnicZllca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.S6.20 IS w sprawie 

przysti/pienia do sporzi/dzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego cz((sci wsi Nowa Di/br6wka - czesc dzialek nr ew. 10 ill. 

Uchwala zostala podj((ta jednoglosnie Iza-IS! w glosowaniu jawnym. 




Ad pkt. 14 
- Sohys wsi Broszk6w Grzegorz Olszewski stwierdzil, ze swego czasu 

liczniki odczytywane byly dwa razy do roku, teraz odczytujecie ich dwa 
razy cZysciej, dlaczego? 

- Kierownik ZGK Bogdan Kuc wyjasnif, ze poprzednio liczniki spisywane 
byly dwa razy do roku a mieszkancy wnosili oplaty na poczet zuzycia 
wody. W tej chwili prawo juz tego nie dopuszcza. Mieszkancy musz<j 
placic za zUZyt<j wody i odprowadzone scieki. Za tym idzie faktura za 
zuzyt<j wody i scieki. Teraz odczyt bydzie dokonywany raz na kwartal. 
Kiedys srodki finansowe z tej dzialalnosci wplywaly do zakladu co 2 
miesi<jce, teraz byd<j wplywaly co 3 miesi<jce. Zaapelowal takZe, aby straz 
ewidencjonowala wody pobieran<j do cel6w gasniczych. 

Wiycej glos6w w dyskusji ani wolnych wniosk6w nie zgloszono. 

Ad pkt. IS 
Protok61 w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt. 16 
Wobec wyczerpania porz'!dku obrad Przewodnicz<jca Rady Teresa Brusniak 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 
Nastypnie zamknyla Obrady IX Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 

PRlEW~JZACY RADY 
insp. G 

'1l!?'(j./'/"'~nlinjak 
El t bie strz~bska 


